
  
 
Is het eigenlijk echt wel de bedoeling dat we participeren? Of zijn burgers 
eigenlijk alleen maar lastig? Ik heb 1 keer mogen inspreken in de 
commissievergadering, de tweede keer moest ik echt vechten om weer in te 
mogen spreken. Ik heb bijna elke partij benaderd om mn ongenoegen te uiten 
over deze kwestie. Is inspreken dan wel wenselijk, want hoeveel ladders moet 
je beklimmen en door hoeveel hoepels moet je springen om te mogen 
participeren? Klopt het wel wat er op papier staat? Neem het referendum wat 
niet meer bestaat, maar nog wel in de toolbox zit? Wordt er een illusie in stand 
gehouden voor bewoners en raadsleden? En welke dingen zouden er verder 
niet kloppen in deze prachtige participatie verordening?  
Zelf zeggen jullie eigenlijk ook dat het digitale platform niet werkt, de respons 
was te laag (quick scan in de bijlage).  
Bewoners voelen zich bedonderd en niet serieus genomen, wat zouden de 
gevolgen hiervan kunnen zijn? Wat zien jullie bij andere gemeentes 
bijvoorbeeld uit de hand lopen als er een AZC komt? Vliegen de stenen dan 
door de ramen? Wordt het niet tijd dat de stem van de inwoner oprecht 
serieus genomen wordt? Dat inwoners en raadsleden gaan samenwerken? 
Deze verordening draagt bij aan de grote bullshitshow. Hoe mooi zou het zijn 
als de Inwoners en de raad samen dit participeren kunnen invullen. 

 



  
 


